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Bilaga 1: Förslag byte logotyp 

Medlemmar, 

Diskussionen har pågått ett tag och nu tycker vi att det är dags att ta tag i 
den på allvar. Vi behöver anpassa vår logotyp för att spegla en modern, 
naturlig look. Det innebär att vi byter från en logga med en kuperad 
dobermann till en naturlig. 

Vi har tagit fram några förslag på nya loggor som ni hittar bifogade här. Se 
dessa som förslag - vi uppskattar era åsikter och hoppas att ni vill vara 
delaktiga i processen. Lämna gärna era synpunkter – varje röst räknas! 

Är du grafiskt begåvad och vill hjälpa oss skapa den bästa möjliga loggan för 
klubben? Tveka inte att höra av dig till oss på 
styrelsen@dobermannklubben.se 

Med vänliga hälsningar, 
Styrelsen Svenska Dobermannklubben 

 

Förslag: 

 


